
 
Vodskov Tennis Club 

Nyhedsbrev, forår 2024 

Kære medlem i Vodskov Tennis Club! 

Efter en meget nedbørsrig vinterperiode, hvor tennisbanerne næsten konstant har været dækket af vand, vil vi 

om kort tid gå i gang med at klargøre banerne til sæsonens spil (se den vedhæftede fil om hjælp til at ordne 

banerne) – og minder om at  

STANDERHEJSNINGEN finder sted søndag, den 28/4 kl. 10.00 

Tirsdag den 19. marts afviklede vi vores generalforsamling (og med ét efterfølgende bestyrelsesmøde). Den for-

løb stille og rolig: beretningen blev aflagt, årsregnskabet for 2023 gennemgået og godkendt, ligesom vi udarbej-

dede budget for 2024. Konkret kan nævnes, at vi i 2023 opnåede et meget tilfredsstillende resultat med 14.000 

kr. i overskud. For 2024 budgetterer vi med ét lille overskud. Satser på kontingent forbliver uændret i forhold til 

2023.  

Kigger vi på den kommende sæson, venter der os nogle store udgifter, idet vi bl.a. skal have udskiftet pumper-

ne på vores vandingsanlæg – disse har i flere år givet anledning til mange problemer. Udgiften hertil håber vi at 

få dækket gennem støtte fra fonde. 

Valg til bestyrelsen forløb uden problemer – ingen nyvalg; men Dan og Tina (repræsentanter fra petanque-klub-

ben) ønskede ikke at fortsætte. Mange tak til dem for et godt stykke arbejde gennem flere år. Bestyrelsen be-

står nu af 6 medlemmer. 

På generalforsamlingen – og det efterfølgende møde - drøftede vi også tiltag og initiativer med henblik på at få 

flere medlemmer samt gøre klubben mere attraktiv for byens borgere.  

Som nogle har bemærket har vi i efteråret lagt ny gulvbelægning i klubhuset samt fået nye borde og stole. 

Yderligere er der kommet ny hoveddør i, ligesom vi er i færd med at male vinduer udendørs. Klubhuset skulle 

således i endnu højere grad indbyde til hyggelige timer. 

Hegnet omkring banerne er også med støtte fra kommunen sat i stand. Vores læsejl er desværre meget ødelag-

te på grund af kraftige storme, hvorfor Søren med vores sponsorer vil drøfte indkøb/opsætning af nye. 

I løbet af sidste sæson har vi flere gange drøftet evt. anlæg af padelbaner – og har fra medlemmer/borgere i 

Vodskov fået flere forespørgsler herom. Konklusionen er imidlertid, at vi i bestyrelsen ikke på nuværende tids-

punkt har de fornødne ressourcer til at give os i kast med et sådant projekt. Idéen herom er dog givet videre i 

form af en artikel i Vodskov Avis i uge 13/2024, som Per har udarbejdet til avisen (se vedhæftede fil). 

Vodskov Tennis Clubs bestyrelse håber for den kommende tennis-sæson, at alle aktive får en masse dejlige og 

spændende timer på vores skønne anlæg. Har du spørgsmål eller gode idéer, er du altid velkommen til at 

kontakte én i bestyrelsen (se vores hjemmeside: www.vodskovtennis.dk). 

Hermed ønskes I alle en god tennis-sæson samt på gensyn på anlægget 

På bestyrelsens vegne/Per Falkenby 


